
Bestyrelsesmøde i Afdelingsbestyrelsen Fællesbo afdeling 200 Lyngbyen. 
 

1. Nyt fra beboerne 
a. Fejning af bygaden, man har fejet ind mod facaden, og der er derfor kommet 

salt på facaden. Vicevært og inspektøren er orienteret. Bestyrelsen giver 
informationen videre til Fællesbo. 

2. Ansøgninger 
a. Ansøgning fra haverne, der bevilges et reduceret beløb efter regning. 
b. Ansøgning fra Halloween arrangørerne, Plads Til Forskel, madholdet og Det 

Sociale Gullestrup. Beløbet bevilges, dog efter regning. Der ønskes et 
regnskab, så beløbet næste år, kan anslås ud fra tidligere års forbrug. 

3. Bestyrelsens beretning. 
a. Vi fik udfærdiget bestyrelsens beretning. 

4. Den 21. august gennemgår Ingvard, Johnny og Line de indsendte forslag, og får 
bestilt mad til afdelingsmødet. 

5. Storskrald, affaldssortering bestyrelsen fremsender dette forslag til ændring af 
husorden til beboermødet.: 

a. Af hygiejniske grunde, skal alt mad- og restaffald være pakket ind i lukkede 
affaldsposer, og må ikke henstilles uden for lejemålet, inden det placeres i 
molokkerne. Affald skal sorteres rigtigt – der står på hver enkelt af 
molokkerne, hvad der må kommes heri. Haveaffald, beton- og større 
metalaffald skal afleveres på de hertil indrettede pladser. Øvrigt affald skal 
sorteres i storskraldsskurene. Møbler og andre større genstande skal afleveres 
på storskraldspladserne. og må ikke henstilles andre steder. I kan også køre 
det ud til den kommunale affaldsplads. 

b. Nuværende tekst: Af hygiejniske grunde skal alt affald være pakket ind i 
lukkede affaldsposer, inden de placeres i affaldsbeholdere. 

6. Bestyrelsen stiller dette forslag til ændring af husorden.: 
a. Svalegangen er et areal som i tilfælde af brand / tilskadekomne beboere skal 

være nemt for brandmyndigheder og ambulancefolk at færdes på. Derfor må 
det ikke bruges til opbevaring / henstilling af diverse ting. 

7. Bestyrelsen arbejder videre med etablering af aflåselige cykelskure, den endelige 
plan diskuteres på markvandringen. B.la. er der ingen faciliteter, der kan ændres til 
aflåselige cykelskure i Engens Kvartér. 

8. Jesper følger op på, om der ikke skal gå nogen penge fra udlejningspengene til 
rengøring og indkøb af service m.v. i festlokalet. 

9. Jesper spørger om hvorfor storskraldsrummet ved de første blokke ikke er åbent 
mere end 2 timer om ugen? Der har tidligere været problemer med rod omkring 
storskraldsrummet, derfor er rummet aflåst. Ole kontakter Martin (PTF) så det rigtige 
telefonnummer kommer på kalenderen. Der er mulighed for at kontakte 
ejendomsfunktionærerne i arbejdstiden, og få lukket op for storskrald, hvis man har 
behov. 

10. Beboerne bør være opmærksomme på at man kan dreje lågene på Molokkerne, så 
pladsen i Molokkerne kan udnyttes bedre. Kunne det være en fordel at 
ejendomsfunktionærerne drejer lågene inden weekenden? Jesper vender dette med 
Martin. 

11. Skabe til opbevaring, vi bruger det aflåste rum, så der skal ikke indkøbes skabe. 



12. Kursustilbud fra BL 19. september fra 17-21 i Skive. Per og Ingvard vil gerne deltage.  
13. Nøgler, der er ønske om at alle adgange lukkes, efter afdelingsmødet for personer der 

ikke er i bestyrelsen. 
14. Bestyrelsen mødes 16.30 den 7. september, så vi kan få forberedt afdelingsmødet. 

 


